

VERGADERING DD 16 - 04 -1991

Aanwezig: Ben Katuin - Tonny Tobé - Lisette Baltussen - Bert Tobé -
Anke Ophoff-Lamboos - Miep Katuin - Ton Hilkes -
Jan Schöls - Simon Kersten

Er is deze avond een grote groep bij elkaar om te vergaderen i.v.m. de bouw van het nieuwe clubhuis.
Na het gedeelte betreffende het clubhuis zal nog een bestuursvergadering volgen.

Simon. vertelt nog eens in het kort de voorgeschiedenis.
De gemeente geeft f70.000,-- voor een semi-permanent clubhuis, daar de bestemming van het veld pas in 4 jaar bekend zal zijn.
Het hoofdbestuur is naar de gemeente geweest. Bij de wethouder is duidelijk gemaakt dat we nu semi permanent willen bouwen en dan graag binnen 3 maanden.

Wij moeten nu ons plan indienen + semi permanente berging.
Er is gevraagd het geld snel ter beschikking te stellen.
De heer Miltenbrug zal alles snel behandelen is beloofd.

Jan. heeft navraag gedaan naar semi-permanente clubhuizen.
Er zijn 2 offertes: 1 van gebruikt materiaal en 1 van nieuw materiaal
Het nieuwe ziet er op de foto meer uit als een bouwkeet
De prijs ligt niet ver uitelkaar (62.000 en 68.000 gulden)
Er wordt een voorstel gedaan om bij beide firma's op excursie te gaan.

Ben merkt op dat het gebouw van Meerkerk er beter uitziet,
De binnenkant ziet er niet uit als een bouwkeet. En er is een voordeel - het heeft een schuin dak.

In eerste instantie is iedereen voor een clubhuis met een schuin dak.
Het moet echter nog wel bekeken worden.

Aan de orde komt wat we zelf kunnen doen en wat we alten doen.
Zelf in elk geval het keukenblok (is makkelijk aan te passen)
Laten doen: isolatie - dubbelglas - dakbedekking - sanitaire aansluitingen + riolering - brandhaspel.

Besloten wordt dat Jan, Ben, Ton en Miep op dinsdag 23 april gaan kijken.

Daarna zal geprobeerd worden de vergunningen aan te vragen voor 1-5-91

Simon merkt op dat er een begroting moet komen om te zien hoe we uitkomen met ons geld en we moeten ons ook aan die begroting houden.
Op het ogenblik praten we over f70.000,- + f15.000,-- (voor aansluitkosten riool, electrisch, gas en water)

Jan geeft mee dat er misschien iets gevraagd zal gaan worden over geluidsoverlast.

Merkt verder op dat zelfwerkzaamheid goed gepland moet worden.

Simon merkt op dat in de begroting ook het opruimen van het oude clubhuis moet worden opgenomen.

Hier werd het gedeelte over het nieuwe clubhuis afgesloten.